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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 16-02-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen,  
Peter van Berlo, Mariet Roelofs 

Adviseurs: Hay Engels,  
Verkort aanwezig: Hay Mulders, 

Gasten: Patty Schurink, Geert Vogelzangs, Jolijn Derix  
Afwezig m.k.: Ellen Jacobs, Luuk Haegens, Frenk Peeters,  
Afwezig z.k.:  

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Verkeerssituatie Hoebertweg  Melden gemeente Lisa 22-03-2023  

2 A-palen Bestellen bij Tielen Marco 22-03-2023  

3 Situatie Luiercontainer en 
wegwijzer paddenstoel 

Melden gemeente Lisa 22-03-2023  

 
01. Opening en berichten van verhindering 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug.  
Afmeldingen zijn binnen van Frenk Peeters, Ellen Jacobs en Luuk Haegens. Hay Mulders sluit verkort 

aan.  
 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Verkeersituatie Hoebertweg  
- VKKL lidmaatschap  

- AED 
- Lorbaan verkeersveiligheid 
 

03. Verslag 16-11-2022 
- De zin over de Dorpscoöperatie en America Left is onjuist, deze omruilen.  

 
04. Lopende zaken 
Wonen in America 

Vorige week is de werkgroep samen geweest en zijn ze ook bij de gemeente geweest. Het 
bestemmingsplan wordt in orde gemaakt, maar het gaat niet snel. Het plan is nu dat de grond 

over een jaar bouwrijp is dat de bouw kan starten. Dit is dan het 1e kwartaal 2024. Onlangs is 
er nog wel explosieven onderzoek geweest op de betreffende plek.  

-Eco erf 
Dit betreffen Tiny-houses, koopwoningen. Er is nu een inventariserende enquête verstuurd 
om de wensen en daadwerkelijke interesse te peilen.  

- Flexwoningen 
Op 15 februari is het overleg over de flexwoningen geweest. De vrachtwagenparkeerplaats is 

voor het plaatsen van woningen afgeschreven omdat daar de grond te vervuild is. Op de 
Kerkbosweg hebben ze waar de handboog heeft gestaan ook plekken met vervuilde grond 
aangetroffen (dit komt omdat er ooit een vuilstort is geweest). Het moet verder onderzocht 

worden hoe vervuild die grond is, als dit te vervuild is, kunnen ook hier geen woningen 
komen (mits dit gereinigd word, maar dat is kostentechnisch niet interessant). De bomen 

langs de beek moeten blijven staan, omdat hier leidingen onder liggen. Vanuit de buurt is het 
wenselijk dat de andere bomen rondom het veldje ook blijven staan. Het bomenbehoud heeft 
tot gevolg dat er nog minder woningen kunnen komen, omdat er niet direct onder een boom 

gebouwd kan worden. Vanuit de gemeente is dit meegenomen. Het is nu afwachten op het 
verdere grondonderzoek.  

 
Verkeersituatie America 
De reconstructie Wouterstraat/Gerard Smuldersstraat is zo goed als afgerond. Iedereen is 

redelijk tevreden. Er moeten nog wat kleine dingen afgewerkt worden. Er wordt veel op de 
stoep geparkeerd wordt er geconstateerd, hierdoor komen voetgangers in de knel.  
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Op de Wouterstaat parkeren veel auto’s.  

De luiercontainer is verplaatst en staat nu aan de Wouterstraat. Doordat er een opstapje is 
moet je op straat parkeren of staat de kinderwagen op straat. Ook kun je niet via de stoep 

rechtdoor oversteken door de heg bij de basisschool. Lisa gaat hier melding van maken of 
deze situatie verbetert kan worden.  
De paddenstoelenwijzer (met fietsroutes) ter hoogte van Boems staat nu achter de nieuw 

aangeplante heg en is niet meer zichtbaar. Ook dit zal Lisa melden bij de gemeente.  
Omwonende ervaren momenteel stankoverlast door de regenafvoer op de Wouterstraat. 

Hierin is iets niet goed. De gemeente heeft aangegeven dat hier kleppen voor worden 
geïnstalleerd.  
De kermiscommissie heeft contact opgenomen met de gemeente inzake de heg die tegenover 

Boems is aangeplant. Hierdoor komen zij met de kermis in knel, deze ruimte is dan namelijk 
nodig om de tent te kunnen plaatsen en toch auto’s er door te kunnen laten, mocht dit nodig 

zijn.  
 
- Balgooien 

Vanuit de aangemelde balgooiers is het bericht gekomen met de vraag hoeveel snoep ze 
ongeveer moeten hebben om te gooien. Marco geeft aan dat dit ongeveer 5/6 kilo is en een 

aantal mandarijnen. Dit wordt doorgegeven.  
 
America Left 

- Hoe deal jij met drugs? Hierover wordt een informatieavond georganiseerd. Er wordt 
momenteel gekeken over hoe dit aan te pakken en hoe de juiste doelgroep aangetrokken kan 

worden. Ook is Mariet in gesprek met de wijkagent en Synthese. Onlangs is hier in Horst in 
het Gasthoes ook een bijeenkomst over geweest, waarin er een indrukwekkende film is 
vertoont over twee jongeren die verslaafd zijn geweest. Mariet heeft de vraag uitstaan of 

deze ook in America vertoont mag worden.  
- Valpreventie: Er wordt een bijeenkomst genaamd ‘stevig staan’ aangeboden. Dit in twee 

groepen in samenwerking met KR8 en een docent bewegen. Vereiste voor de bijeenkomst is 
70+.  
- Op dit moment is er een initiatief om stoelgymnastiek te kunnen aanbieden. Miranda 

Gubbels is hiermee bezig. Dit wordt niet vergoed en moeten mensen zelf betalen.  
- Welzijn op recept: dit is een pilot onder huisartsen, waarbij patiënten die geen medische 

aandoening of duidelijke indicatie hebben er een recept wordt uitgeschreven aan de 
welzijnscoach. Dit is in America de dorpsondersteuner. Deze gaat dan in gesprek met de 

patiënt om te kijken wat er gedaan kan worden.  
 
06. Ingebrachte agendapunten 

- Verkeer in America 
Hoebertweg: Jolijn geeft aan dat ze contact heeft opgenomen met de gemeente over de 

verkeerssituatie aan de Hoebertweg. Hierop heeft ze nog geen reactie ontvangen. Vorig jaar 
is aangegeven met stukje stoep dat ter hoogte van de Hofweg is aangelegd, dat er verder 
niet uitgebreid kon worden in stoep, vanwege de kosten.  

De Hoebertweg gaat opnieuw geasfalteerd worden, wellicht kan dit dan meegenomen worden.  
Lisa zal dit navragen bij de gemeente en ook aangeven dat het verzoek door de omwonende 

door de Dorpsraad gesteund wordt.  
Lorbaan: De smiley’s zijn weg, dit is een tijdelijke bewustwordingscampagne. Lisa heeft over 
de stand van zaken navraag gedaan bij de gemeente. De gemeente is met de buurtbewoners 

in gesprek, zij zitten op 8 maart weer samen 
 

- A-palen: Hay informeert voor de A-palen, om deze door Tielen te laten maken. De borden 
hiervoor zijn zover klaar. Marco en Hay stemmen dit samen verder af.  
 

- AED 
Vanuit de gemeente is hier nog geen reactie op gekomen, Lisa heeft reminder uitgezet 

richting de gemeente.  
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- VKKL 

Geert geeft aan dat het mogelijk is om collectief via de gemeente lid te worden van VKKL, je 
hebt dan collectieve voordelen en bespaart kosten. De dorpsraad is nu zelf lid.  

 
- Opschoondag  
Het bericht over de opschoondag is via het ouder portaal gedeeld. Momenteel hebben zich 

twee kinderen aangemeld.  
 

 
07. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Reactie gemeente Lorbaan, deze is gedeeld.  

- Bericht Pim vanuit America Left, hoe er meer jonge mensen betrokken kunnen worden. 
Vraag is over hier iemand vanuit de dorpsraad over wil meedenken, jongeren als het kan. 

Patty en Lisa zullen hierbij aansluiten. 
 
08. Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag.  
  

09. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21:15 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 
 


